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Hvilke områder i processen har I haft 
fokus på?  

• Videreførelse af aftalerne om at orientere hinanden i forhold det det 
aktuelle byggeplanlægningsprojekt fra 2010 via mails når, der skete 
en udvikling i sagen. 

• Afholde ”kaffemøder” om konkrete kunders behov, med deltagelse 
af de for den enkelte kunde relevante rådgivere. F.eks. Økonomi, 
miljø, svinerådgivning og byggerådgivning 

• Ved møderne drøftes såvel operationelle som strategiske emner hos 
den konkrete landmand, med særligt fokus på hvordan man 
tværfagligt kan løfte niveauet af rådgivning og opfølgning. 

• Udarbejdelse af PIXI-bog, indeholdende relevante oplysninger fra de 
enkelte fagområder til tværfaglig vurdering af det forventelige 
rådgivningspotentiale ved indsalg af ydelser fra andre faggrene. 

•  Forberedelse og afholdelse af kursus ”Klar til 2013 – 
løsningsmuligheder i praksis” i dec 2011 og jan 2012. 
 



Konkret sag  

• Opfølgning via mail til projektgruppen 

  

 Der har ikke været meget gang i den konkrete 
sag – den har hængt i miljø-sagsbehandling. 



Kaffemøder 

 Ved kaffemøderne udpeges en konsulent, der 
kontakter landmanden og præsenterer de 
muligheder som hans rådgiver-team er blevet 
enige om at foreligge ham.  

 I møderne har deltaget konsulenter udenfor 
Team VEST’s projektgruppe, dermed er 
konceptet for øget tværfaglighed blevet 
udbredt til et større forum og flere kunder har 
fået glæde af det. 

 



PIXI-bog  

• Udarbejdelse af PIXI-bog med informationer om 
bl.a. omkostningsniveauer i forhold til 
produktionsstørrelse, således at f.eks. 
økonomikonsulenter bedre kunne ”spotte” 
indsatsområder i forbindelse med aflevering af 
regnskaber og dermed øge indsalget af rådgivning 
fra andre fag-områder.  

• Der har været en forholdsvis beskeden respons 
på dette område, som gennem mere massiv 
opfølgning kunne optimeres.  

 



”Klar til 2013  
- løsningsmuligheder i praksis” 

 Udsendelse af annoncemateriale ultimo 
november 2011 vedr. kursus ”Klar til 2013 - 
løsningsmuligheder i praksis”. Der er stadig 
flere producenter med 2013 udfordringer som 
melder sig som interesserede i et sådant 
tilbud.  

 



Hvad har jeres udbytte været af at 
deltage i projektet? 

 
• En vanskelig tid at udføre projektet i pga.  Lille 

byggeplanlægningaakitvitet. Det er altid bedst at 
afprøve idéer på ”virkelige projekter”, - nødvendigt at 
tænke i et noget større perspektiv end det var tænkt 
fra begyndelsen.  

• Det har været positivt at indføre ”kaffemøder”, da det 
giver en ”Hands-on oplevelse” både for landmanden og 
konsulenterne – Det er godt at blive opdateret og det 
giver en fornemmelse af bedre opfølgning både overfor 
landmanden og mellem konsulenter. Det forventes at 
man kører videre med dette tiltag efterfølgende. 

 


